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Zápis z 3. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 09. 02. 2011  

 
                       _________________________________ * * * ________________________________ 
 
Přítomni členové ZO:, P. Blabla,  A. Škuta, V. Pohludka, X. Starobová, E. Grygarová,  
Bc. I. Stříţ, M. Gongolová, Mgr. E. Bartečková (později) 
 
Omluvení členové ZO: Mgr. N. Honzáková 
 

Zaměstnanci OÚ: Ing. A. Schebestová 
 
Hosté: M. Dorda, A. Ptáková, Z. Stříţová 
 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 17:10 h. 
 

Návrhová komise: Bc. I. Stříţ, E. Grygarová 
 

Ověřovatelé zápisu: M. Gongolová, X. Starobová 
 

Zapisovatelka: Ing. A. Schebestová 
 
                                                                                                           Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 
P r o g r a m : 
 

1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 
3) Projednání dodatku č. 3 ke smlouvě se společností Veolia Transport Morava, a.s. 
4) Projednání Smlouvy se společností Digis spol. s r. o. 
5) Projednání moţnosti čerpání úvěru na částečnou dostavbu rozestavěné budovy na 

hřišti (hrubá stavba, zastřešení) 
6) Projednání pověření starosty obce jako určeného zastupitele k jednání  

s pořizovatelem ÚP obce Dolní Tošanovice 
7) Vyřazení kontejnerů z majetku obce 
8) Ţádost ZŠ D. Tošanovice a MŠ H. Tošanovice o finanční dar na karneval 
9) Pohledávka firmy Nehlsen Třinec, s.r.o. za rok 2008 
10) Všeobecná pošta, různé 
11) Diskuse 
12) Závěr 

 
 

 
Ad 1.) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise  
 
- viz. výše. (proběhlo)  
 
 
Ad 2.) Kontrola usnesení z minulého zasedání  
 
Místostarostka seznámila členy ZO s obsahem zápisu a usnesení z minulého zasedání 
zastupitelstva obce Dolní Tošanovice ze dne 20. 12. 2010 a starosta vyzval členy k vyslovení 
souhlasu s usnesením.        
 

                           Hlasování: všech 7 přítomných pro 



2 

 

Ad 3.) Projednání dodatku č. 3 ke smlouvě se společností Veolia Transport Morava, a.s. 
 
Starosta seznámila přítomné zastupitele s dodatkem č. 3 ke smlouvě se společností Veolia 
Transport Morava, a.s. o závazku veřejné sluţby ve veřejné linkové dopravě uzavřené dne 
29. 12. 2008 dle ust. § 19 odst. 3 zákona č. 111/1994 Sb., o silniční dopravě, ve znění 
pozdějších předpisů k zajištění ostatní dopravní obsluţnosti na území obce Dolní 
Tošanovice. V období od 01. 01. 2011 do 31. 12. 2011 bude dopravce provozovat linkovou 
osobní dopravu na linkách podle schválených jízdních řádů a podmínek stanovených 
v licencích, obec Dolní Tošanovice mu pak za toto období uhradí prokazatelnou ztrátu ve 
výši 27.000,- Kč.  
Starosta zmínil, ţe se tento dodatek probíral také na minulém sněmu starostů 17. 01. 2011  
a dojde v dopravě ke změně, k zařazení do systému ODIS – krajského dopravního systému, 
kde bude cestujícímu stačit jedna čipová karta, coţ dopravu v kraji značně zjednoduší. Dříve 
obce nemuseli tuto částku uhradit a přispět tak na ztrátu v dopravě, teď to ale Krajský úřad 
vyţaduje. Zástupci společnosti Veolia Transport Morava, a.s. navštívili přímo OÚ Dolní 
Tošanovice a jednali se starostou, informovali ho, ţe dojde ke změnám v jízdním řádu  
a dosavadní rychlostní spoje, které dříve v D. Tošanovicích nezastavovali, budou nyní stavět 
v kaţdé obci. 
 
A. Škuta se zeptal, jak to bude do budoucna, zda se bude částka zvyšovat? 
 
Místostarostka mu odpověděla, ţe smlouva je vţdy na několik let, konkrétně desetiletí  
a částka je po tuto dobu stále stejná. 
 
Poté, co se všichni zastupitelé seznámili s dodatkem ke smlouvě, vyzval starosta k hlasování 
o schválení Dodatku č. 3 ke smlouvě se společností Veolia Transport Morava, a.s. o závazku 
veřejné sluţby ve veřejné linkové dopravě uzavřené dne 29. 12. 2008 dle ust. § 19 odst. 3 
zákona č. 111/1994 Sb., o silniční dopravě, ve znění pozdějších předpisů k zajištění ostatní 
dopravní obsluţnosti na území obce Dolní Tošanovice. 
 

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
 
 
Ad 4.) Projednání Smlouvy se společností Digis spol. s r. o. 
 
Starosta nechal zastupitele, aby se seznámili se smlouvou o dílo pro rok 2011 se společností 
Digis spol. s r. o., uvedl, ţe měl s nimi jednání na OÚ a sdělil jim poţadavky obce na 
aktualizace. Celková částka za sluţby společnosti Digis: aktualizace KM-D katastrálního 
území D. Tošanovice 1x ročně; zpracování a vloţení ÚP obce do prohlíţeče GIS; zákaznická 
podpora zahrnující drobné změny, úpravy, převody, grafické výstupy, školení apod.; činí 
22.200,- Kč.  
Kdyţ se zastupitelé s materiály seznámili vyzval k hlasovaní o schválení Smlouvy o dílo se 
společností Digis spol. s r. o. pro rok 2011. 
 

Hlasování: všech 7 přítomných pro 
* přišla zastupitelka Mgr. E Bartečková 
 
 
Ad 5.) Projednání moţnosti čerpání úvěru na částečnou dostavbu rozestavěné budovy na 
hřišti (hrubá stavba, zastřešení) 
 
Starosta připomenul, ţe proběhla v lednu pracovní schůzka zastupitelů s panem Olšarem. 
Bylo zjištěno, ţe v objektu budovy na hřišti hrozí díky jejímu stavu úrazy a proto, je třeba 
s objektem něco udělat. Dále uvedl, ţe si nechal nezávazně vypracovat nabídky od dvou 
bank na moţnost úvěru pro obec, a to České spořitelny a Komerční banky.  
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Následně byly všem zastupitelům rozdány příslušné materiály. 
Starosta připomenul, ţe se oprava budovy projednávala uţ na zastupitelstvu 20. 12. 2010, 
kde se většinou shodli, ţe by se mělo provést částečné zastřešení budovy, nový strop, štítové 
zdi a krovy. Z pracovní schůzky vzešel návrh, ţe by se mělo provést zastřešení celé budovy, 
pan Olšar vypracoval novou nabídku podle tohoto návrhu, tedy strhnutí celé stavby a nové 
vybudování. Dále uvedl, ţe dispoziční moţnosti budovy, zda bude jedna místnost delší nebo 
kratší se mohou řešit v pozdějších úpravách. Je tedy třeba rozhodnout, jakou variantu 
zvolíme: 
 Částečné zastřešení – cca do 2 mil. Kč 
 Úplné zastřešení – cca do 2,5 mil. Kč 

A následně jaký zvolíme úvěr? 
 
V. Pohludka se zeptal, zda jsou uţ uvedené částky s DPH? 
 
Starosta odpověděl, ţe bez DPH. 
Uvedl také, ţe se ptal na moţnost čerpání finančních prostředků kolem 4. mil. Kč, ale oba 
poradci z uvedených bank mu nedoporučovali více jak 2,5 mil. Kč, protoţe obec by se 
současnými výdaji naráţela na problémy a mohlo by dojít aţ k platební neschopnosti. 
Nejvyšší splátka by se pohybovala kolem 300 tis. Kč, obě banky doporučili úvěr do 
maximální výše 2,5 mil. Kč. Doba splatnosti by byla buď 7, nebo 10 let, doba splácení 
samozřejmě odpovídá částkám, které se přeplatí. Oba úvěry by fungovaly jako investiční. 
 
M. Gongolová upozornila, ţe u dotací jsou pak různé podmínky, takţe máme rozestavěnou 
budovu, kterou opravíme, ale nevíme, zda dostaneme z dotace peníze. Právě teď se tvoří 
nové podmínky na dotace, neví se, jak to bude vypadat a je tam málo peněz. Ne kaţdá 
dotace pak můţe podpořit uţ rozjetou investiční akci. 
 
Místostarostka uvedla, ţe je tedy moţné, ţe se obec na 7 nebo 10 let zadluţí, ale dotaci 
nedostane. 
 
Starosta připomenul, ţe stavba začíná být nebezpečná, nevíme, zda dotace ze SZIFu na 
podzim vyjde, ale budovu je třeba řešit, proto navrhuje zastřešit celou budovu s úvěrem 2,5 
mil. Kč. Dodal, ţe při 10leté lhůtě bude mít i tak obec volné prostředky na další opravy, 
částky, které by se tam daly proinvestovat. Ţádost na SZIF podáme a uvidíme. 
 
A. Škuta řekl, ţe je pro úplné zastřešení a zeptal se, zda je budova pojištěna proti 
povětrnostním vlivům? 
 
Starosta odpověděl, ţe ano, teď byl nedávno uzavřen i dodatek proti poškození sněhem. 
 
A. Škuta se zeptal, kdo bude mít stavební dohled? 
 
Starosta uvedl, ţe firma TISPOL s.r.o., konkrétně pan Ing. Boris Guziur. 
 
I. Stříţ podotkl, ţe pracovní schůzka byla v 15 h., coţ není moţné pro pracujícího stihnout, 
stejně jako zastupitelstvo kolem 17 h, musel tedy čerpat náhradní volno. 
Dále uvedl, ţe zastřešení se řešilo uţ loni v březnu a sám současný starosta namítal, ţe dojde 
k zadluţení zastupitelstva a teď dojde k zadluţení určitě a pravděpodobně rovnou dvou 
zastupitelstev. 
I. Stříţ se zeptal, proč volíme variantu úvěru s PRIBOREM? Upozornil, ţe se to do budoucna 
nemusí vyplatit, protoţe můţeme přeplatit 400 aţ 500 tis. Kč, uţ teď se úrokové sazby 
zvyšují, je třeba na to dát pozor. Zeptal se, proč nevyuţijeme vlastní finanční prostředky? 
Protoţe se domnívá, ţe 2,5 mil. Kč nám nebude na všechny stavební úpravy stačit. 
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Starosta odpověděl, ţe pro vyšší částky nechtěl předtím hlasovat, na základě podmínek, 
které předtím byly, tedy vyuţití volných finančních prostředků.  
Ale pokud dáme část našich prostředků a k tomu úvěr, sniţuje se tak částka na úvěr. Teď 
jsou finanční prostředky hodně omezené, a proto mění názor. Dále, ţe pracovní schůzka byla 
hlavně pro nové zastupitele, aby se seznámili s projektem budovy na hřišti. 
 
I. Stříţ uvedl, ţe je pro úvěr na co nejkratší dobu a omezení nenutných výdajů obce. Úvěr 
bude dříve zaplacen a dá se pouţít i 1 mil. Kč z obce, budova bude lépe vypadat a bude 
dříve hotova. 
 
Starosta souhlasil, splatit úvěr dříve je dobrý nápad a zároveň se dá pouţít 1 mil. Kč z obce 
na další práce a budovu zprovoznit. 
 
I. Stříţ se zeptal, jak dlouho obec 1 mil. Kč má? Kdyţ ho utratíme, zůstane 300 tis. Kč, a kdyţ 
to bude nutné, pouţije se těch 300 tis. 
 
Starosta doplnil, ţe realizace celého objektu se pohybuje kolem 6,5 mil. Kč a on chce, aby 
obec měla i na další výdaje, např. opravy cest. 
 
I. Stříţ podotkl, ţe budova by se pak dala vyuţít uţ v létě. 
 
Starosta odpověděl ţe, chce, aby se budova dala, co nejdříve vyuţít. 
 
E. Grygarová uvedla, ţe se musí počkat do září na dotaci a pak se bude řešit co s 1 mil. Kč. 
 
A. Škuta řekl, ţe je pro variantu, aby si návrh na úvěr vzal na starosti I. Stříţ pro své 
zkušenosti v této oblasti a starosta a spolu ho připravili. 
 
I. Stříţ řekl, ţe je pro fixní sazbu u úvěru. 
 
Starosta uvedl, ţe je třeba rozhodnout, na jak dlouho se bude úvěr brát, jaká bude nejvyšší 
splátka a jaká bude sazba. Připomenul, ţe pan Sobol z ČS se přikláněl k variantě 10 let. 
 
V. Pohludka podotkl, ţe menší splátky znamenají větší rezervu pro obec a je pro 10 let. 
 
I. Stříţ řekl, ţe je pro variantu s úvěrem 2,5 mil. Kč a počkat s 1 mil., co bude, pokud dotaci 
získáme, pak bude moţné sloţit splátku 1 mil. a úvěr bude brzo splacen. 
 
Starosta souhlasil, uvedl, ţe p. Sobol z ČS ho upozornil, ţe je moţnost mimořádných splátek, 
ale ať obec ví, ţe tyto prostředky pak určitě nebude potřebovat. 
 
I. Stříţ řekl, ţe je lepší mít úvěr na co nejkratší dobu a uskromnit se po tuto dobu. 
 
Starosta se zeptal, zda tedy začneme úvěr vyřizovat a zadáme práce na demolici? Dojde tak 
k úplnému zastřešení a okna potom můţeme zaplatit z vlastních zdrojů. Dále shrnul, ţe je 
tedy jisté, ţe se všichni shodují na tom, ţe úvěr chceme. 
 
E. Grygarová navrhla vít si úvěr, počkat do září, a kdyţ nebude dotace, tak potom dát do 
budovy 1 mil. z vlastních zdrojů. 
 
Host p. Dorda uvedl, ţe souhlasí s úvěrem 2,5 mil., ale ţe nemůţe obec čekat do podzimu, 
protoţe můţe přijít náhle zima a nic se neudělá. 
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Starosta odpověděl, ţe zástupce firmy uvedl, ţe pokud vyjednáme úvěr, demolice bude 
provedena do začátku června. 
 
P. Dorda podotkl, ţe je důleţité, aby to bylo do konce června a zeptal se, jak byly posouzeny 
stropy? 
 
Starosta odpověděl, ţe budou strţeny a udělány nové. 
 
P. Dorda dále poprosil zastupitele, aby si přečetli jeho spisy doma, které jim rozdal, aby 
věděli, co se tady událo. Uvedl, ţe oslovuje i mikroregion Stonávka, byl v Třanovicích, aby 
tyto spisy předal starostovi obce, ale nakonec mu je předá p. Martiňák. Uvedl, ţe tam 
pojednává o tom, jaká byla situace za 2. světové války, jak zde fungovali a ţe se těší, ţe 
budova dostane novou fasádu. 
 
P. Z. Stříţová se zeptala, zda pokud by se nezamítl úvěr loni, jestli by se uţ stavělo?  
 
Starosta odpověděl, ţe ne, ţe bychom nedostali poţadované 4,5 mil. Kč. 
 
Z. Stříţová uvedla, ţe kdyby měla obec majetek, mohla by se zaručit jím. 
 
Starosta odpověděl, ţe p. Sobol mu tuto moţnost nedoporučoval. 
 
P. Dorda podotkl, ţe pokud získáme SZIF můţeme do toho peníze dát, měli bychom bojovat, 
abychom se v mikroregionu konečně dostali na řadu.  
 
Místostarostka shrnula, ţe je nutné tedy hlasovat o dvou věcech, a to o úvěru  
a proinvestování necelého 1 mil. Kč. Sama navrhla proinvestovat z vlastních zdrojů 
maximálně částku ve výši 800.000,- Kč. 
 
Starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování o vzetí úvěru ve výši 2,5 mil. Kč na 
zastřešení celé stavby a pouţití volných finančních prostředků na dostavbu budovy na hřišti 
a to ve výši do 1 mil. Kč. 
 

Hlasování: 7 přítomných pro 
1 se zdržel hlasování 

 
Nadpoloviční většinou bylo schváleno vzetí úvěru ve výši 2,5 mil. Kč na zastřešení celé 
stavby a pouţití volných finančních prostředků na dostavbu budovy na hřišti a to ve výši do 
1 mil. Kč, zjištěním konkrétních podmínek úvěru byly pověřeni starosta obce a zastupitel Bc. 
I. Stříţ. 
 
 
Ad 6.) Projednání pověření starosty obce jako určeného zastupitele k jednání  
s pořizovatelem ÚP obce Dolní Tošanovice 
 
Starosta připomenul, ţe veřejné projednávání bude 16. 03. 2011 v 16 h. v ZŠ Dolní 
Tošanovice a je nutné projednat jeho pověření k jednání s pořizovatelem ÚP obce Dolní 
Tošanovice. Poté vyzval zastupitele k hlasování o jeho pověření k jednání s pořizovatelem 
ÚP obce Dolní Tošanovice. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje Pavla Blablu jako určeného zastupitele, který bude 
spolupracovat s pořizovatelem při projednávání Územního plánu Dolní Tošanovice 
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v návaznosti na ustanovení § 47 odst. 4, § 49 odst. 1 a §53 odst. 1, zákona č.  183/2006 Sb. o 
územním plánování a stavebním řádu. 
 
 
Ad 7) Vyřazení kontejnerů z majetku obce 
 
Starosta uvedl, ţe kontejnery nebyly vyřazeny při inventarizaci, byly zlikvidovány uţ dříve, 
ale k vyřazení dosud nedošlo. 
 
Místostarostka řekla, ţe po telefonické konzultaci s panem Ruckim z firmy Nehlsen s. r. o.  
a dalších podkladů vytvořila shrnutí celé situace. (příloha č. 1)  
 
Starosta poté nechal hlasovat o schválení vyřazení těchto kontejnerů z majetku obce  
a vystavení faktury společnosti Nehlsen na částku 10.000,- Kč. 

 
Hlasování: všech 8 přítomných pro 

 
 

Ad 8) Ţádost ZŠ D. Tošanovice a MŠ H. Tošanovice o finanční dar na karneval 
 
E. Grygarová přednesla ţádost za ZŠ Dolní Tošanovice a MŠ Horní Tošanovice o příspěvek 
na tradiční karneval pro děti ve výši 1.000,- Kč. 
 
Starosta vyzval přítomné zastupitele k hlasování o schválení finančního daru pro ZŠ Dolní 
Tošanovice a MŠ Horní Tošanovice na karneval. 

 
Hlasování: všech 8 přítomných pro 

 
 

Ad 9) Pohledávka firmy Nehlsen Třinec, s.r.o. za rok 2008 
 
Starosta zastupitelům oznámil, ţe letos přišel 14. 01. 2011 dopis od p. advokátky ohledně 
dluţné částky z roku 2008, kterou údajně dluţíme společnosti Nehlsen s. r. o. 
 
Následně je místostarostka seznámila se svým souhrnem informací, který vypracovala. 
(příloha č. 2) 
 
Starosta k tomu uvedl, ţe se o této záleţitosti bavil s účetní – paní Klimánkovou a ta mu 
říkala, ţe faktury, které Nehlsen poţaduje zaplatit, nebyly v roce 2008 zaevidovány do 
pohledávek, protoţe je firma Nehlsen neposlala. Dále uvedl, ţe na jednom ze sněmů starostů 
se přímo pak firma Nehlsen omlouvala, ţe při přechodu na jiný fakturační systém mají 
problémy a objevují se v účetnictví jistá nedopatření. 
 
Místostrostka řekla, ţe to musíme zaplatit, protoţe je to dle zjištěných skutečností oprávněná 
pohledávka, na nový fakturační systém se přešlo v roce 2009 – zálohy a řeší se rok 2008. Za 
rok 2008 jsme zaplatili vývoz odpadů pouze za 9 měsíců, ale odpady se vyváţí kaţdý měsíc, 
tedy 12x za rok. 
 
Starosta uvedl, ţe při porovnání obou dopisů od p. advokátky, které přišly, se liší částky  
u stejných čísel faktur a i celkový počet faktur. 
 
Místostarostka trvala na tom, ţe se jedná o oprávněnou pohledávku a musíme ji zaplatit. 
 
Starosta odpověděl, ţe není nakloněn k tomu, aby se tato částka platila. Faktury byly vydány 
dodatečně a zůstatek odsouhlasen ze strany obce nebyl. 
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Místostarostka namítla, ţe p. účetní si měla faktury vyţádat a ţe obec na jedno uznání 
zůstatku nereagovala a tím ho obec odsouhlasila. 
 
I. Stříţ podotkl, ţe komunikace s Nehlsnem byla ohledně této pohledávky vedena dost 
dlouho. 
 
A. Škuta uvedl, ţe je pro, aby na další zasedání dorazila N. Honzáková a p. účetní a obě se 
k celé věci vyjádřily. 
 
Starosta doplnil, ţe uvedené faktury se zde nikdy neobjevily. 
 
Místostrostka namítla, ţe se zde objevily, dle korespondence byly doručeny na obec za 
poslední tři roky několikrát. 
 
Starosta uvedl, ţe je ochoten kvůli této záleţitosti svolat i třeba mimořádné zasedání 
zastupitelstva. V roce 2008 tyto faktury Nehlsen neúčtoval a v roce 2009 si vzpomněl, ţe by je 
mohl naúčtovat. 
 
I. Stříţ se zeptal, zda je tam nějaké penále? 
 
Starosta odpověděl, ţe není a podotkl, ţe jednou si účtují 5 faktur, podruhé 3. 
 
M. Gongolová uvedla, ţe je divné, ţe upomínky se liší částkami u stejných čísel faktur. 
 
I. Stříţ souhlasil s M. Gongolovou, ţe z druhé upomínky se 2 faktury ztratily a částky nesedí. 
 
Starosta navrhl, ţe je ochoten svolat v příští týden pracovní schůzku s p. účetní, N. 
Honzákovou, I. Stříţem a místostarostou. 
 
Starosta dále podotkl, ţe je moţné, ţe pokud nezaplatíme, vystavujeme obec moţnosti, ţe 
bude platit penále. 
 
I. Stříţ navrhl, aby si obec vyţádala faktury a plnění, za co přesně jsou. 
 
M. Gongolová řekla, ţe je pro pracovní schůzku. 
 
Starosta souhlasil a potvrdil svůj návrh svolat pracovní schůzku s p. účetní, N. Honzákovou, 
I. Stříţem a místostarostou. 
 
I. Stříţ doplnil, ţe je potřeba se na faktury pořádně podívat. 
 
Starosta řekl, ţe prozatím je pro to, aby se faktury neplatily. 
 
I. Stříţ také uvedl, ţe pokud starostka nedala účetní příkaz zaplatit faktury, pak p. účetní 
nemohla jednat na vlastní pěst. 
 
Starosta poté dal hlasovat o návrhu, ţe pohledávka se firmě Nehlsen zaplatí, pokud se 
ukáţe, ţe se jedná o oprávněný nárok. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

Starosta obce byl rovněţ pověřen svoláním pracovní schůzky ve věci pohledávka firmy 
Nehlsen s. r. o., s p. účetní, N. Honzákovou, I. Stříţem a místostarostou. 
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Ad 10) Všeobecná pošta, různé 
 

a. Členský příspěvek SPOV ČR  
Z všeobecné pošty starosta uvedl dopis od Spolku pro obnovu venkova ČR, který 
poslal i fakturu na úhradu členského příspěvku ve výši 1.500,- nebo 2.000,- Kč. Po 
krátké diskusi o výši příspěvku nechal starosta hlasovat o schválení výše členského 
příspěvku ve výši 1.500,- Kč. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

b. Ţádost o podepsání smlouvy úplatné o zřízení věcného břemene - Vehovský 
Starosta seznámil přítomné s materiály a situací. Jedná se o přípojku kNN pana 
Vehovského, vyřizuje pan Ing. Martin Barteček. Podotkl, ţe ve smlouvě je uvedeno  
i věcné břemeno, které se zřizuje za úplatu jednorázově ve výši 1.000,- Kč. 
Potom nechal hlasovat o podepsání smlouvy úplatné o zřízení věcného břemene – 
přípojka KNN Vehovský. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
c. Strategický plán rozvoje obce Dolní Tošanovice 

Starosta uvedl, ţe Stonax doporučuje aktualizaci strategického plánu rozvoje kaţdé 
obce a nechal zastupitele, aby se seznámili s návrhem strategického plánu obce Dolní 
Tošanovice. (příloha č. 3)  
Následně starosta vyzval k hlasování o schválení nového strategického plánu rozvoje 
obce Dolní Tošanovice. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

d. Tříkrálová sbírka 
Starosta také informoval ostatní, ţe přišlo poděkování z Charity Český Těšín za 
podporu a pomoc při realizaci Tříkrálové sbírky, vybraný finanční příspěvek byl ve 
výši 7260,- Kč. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

e. Schválené finanční dary k vyplacení 
Místostarostka připomenula, ţe na loňské zasedání zastupitelstva a v rozpočtu obce 
Dolní Tošanovice pro rok 2011 se počítá s vyplacením schválených finančních darů,  
a to: 

 ČESKÉMU SVAZU VČELAŘŮ, o.s., ve výši  5.000,- Kč 
OV F-M, ZO Hnojník 

 Klubu maminek horní Tošanovice  ve výši  1.000,- Kč 
 Senior Clubu Dolní Tošanovice  ve výši  5.000,- Kč 
 TJ Tošanovice    ve výši  50.000,- Kč 

 
Hlasování: všech 8 přítomných pro 

 
Starostovi obce zastupitelstvo ukládá vyplacení schválených finančních darů 
příslušným organizacím. 
 
 

Ad 11) Diskuse 
 
I. Stříţ uvedl, ţe by byl rád, kdyby bylo zasedání mimo úřední dny nebo alespoň od 17.30h. 
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M. Gongolová se zeptala, zda by mohlo být v úterý, které se dříve jiţ osvědčilo. 
 
Starosta souhlasil. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

 
P. Dorda vznesl připomínku na nepořádek kolem budovy bývalého objektu motorestu 
Chechlůvka, který je ve vlastnictví pana Kluse. 
A. Škuta odpověděl, ţe pan Klus by měl být vyzván k zabezpečení stavebního materiálu  
a jeho úklidu, protoţe prostranství není ohraničeno ani plotem a hrozí nebezpečí úrazu. 
 
Starosta souhlasil. 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Zastupitelé pověřují starostu obce řešit nezabezpečení stavebního materiálu a odpadu okolo 
objektu bývalého motorestu Chechlůvka. 

 

 
Místostarostka vznesla dotaz na pana A. Škutu jako jednatele společnosti TOZOS ohledně 
zpomalovacího prahu, zda mají pojištění, protoţe došlo k poškození prahu v prosinci 2010 
při vyhrnování sněhu. 
 
A. Škuta odpověděl, ţe ano, ţe se máme obrátit v této záleţitosti na společnost TOZOS . 
 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí 
 

Zastupitelé ukládají starostovi obrátit se na společnost TOZOS ve věci poškození 
zpomalovacího prahu při odhrnování sněhu. 

 

 
 
Z á v ě r 
 
                Starosta obce ukončil v 18.45 hod. zasedání.   
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
M. Gongolová  ______________ 
 
X. Starobová   ______________ 


